
 
Referat fra Andelsselskabet Sønderby Vandværk CVR-nr. 34052859 generalforsamling på Femø Kro onsdag den 
13. april 2022 kl. 14:00 
 
Dagsorden iflg. vedtægterne: 
 
1. Valg af dirigent. 

Palle Sørensen blev valgt. 
Ud over bestyrelsen var mødt 6 andelshavere. 
 

2. Valg af 2 stemmetællere.  
Udsat 
 

3. Formandens/bestyrelsens beretning. 
Formanden henviste til den skriftlige beretning, der var udsendt med indkaldelsen. 
Der havde været to større brud, så der var et betydeligt vandspild, som også koster strafafgift på 18.000 kr. Der 
er nu installeret overvågning mellem kl. 02 og 04, som vil afsløre, om der er brud på vandledninger. 
Siden indkaldelsen var sendt ud, har Preben Hansen meddelt, at han af helbredsmæssige årsager ønskede at 
udtræde af bestyrelsen. Formanden takkede Preben Hansen for hans deltagelse i bestyrelsen i mange år. 
 

4. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse. 
Kassereren gennemgik det regnskab, der var fremsendt med indkaldelsen. Regnskabet blev godkendt. 
 

5. Budget for det kommende år forelægges til godkendelse 
Kassereren forelagde budget for 2022, der var fremsendt med indkaldelsen. Budgettet blev godkendt. 
 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 
Flemming Jensen og Henning Grenaae er på valg og blev genvalgt. 
Da Preben Hansen ønsker at udtræde af bestyrelsen, indtræder suppleanten John Larsen i resten af hans valg-
periode, hvilket blev godkendt. 
Til suppleanter blev valgt 1. Helle Charlotte Knudsen og 2. Peder Frederiksen.  
 

7. Valg af revisorer og suppleanter. 
Palle Sørensen blev genvalgt som revisor, og Søren Schmidt blev valgt som revisorsuppleant. 
 

8. Behandling af indkomne forslag. 
Bestyrelsen stiller forslag om at indkaldelse og anden kommunikation med medlemmerne fremover kan ske 
med e-mail. 
Det er ikke nødvendigt med en vedtægtsændring, men bestyrelsen ønsker denne ændrede praksis godkendt ef-
ter reglerne om vedtægtsændring. (§ 9 stk. 5: ”Forslag til vedtægtsændringer kan vedtages ved simpel stemme-
flerhed af de fremmødte). 
Bestyrelsens forslag blev vedtaget. 
Bestyrelsen stiller forslag om at medlemmerne, der ønsker meddelelser, opkrævninger og aflæsningsbreve til-
sendt med posten, fremover (fra 2023) skal betale et årligt gebyr til porto og kopier på 100 kr.  
Bestyrelsens forslag blev vedtaget. 
 

9. Eventuelt. 
Formanden oplyste om Vandværkets forpligtelse til at forhandle sprøjtefrie zoner omkring boringen ved Bak-
kegården. De tre involverede landmænd havde meddelt, at de var blevet rådet til ikke at indgå aftale med vand-
værket og i stedet afvente kommunens påbud. 
Det er vandværket, der skal betale erstatningen, og det forestillede bestyrelsen sig skulle opkræves som en sær-
skilt post, så forbrugeren kunne se, hvad pengene gik til. 
Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og formanden takkede dirigenten. 

 
 
Sten Bang    Palle Sørensen 
Referent    Dirigent 

 



 
 


